
x2

Mode Switch:

A�er connec�ng and wearing both earphones, double
-tap the cover disc on the le� earphone to switch between 
ANC / ambient sound / standard modes.

Enter ANC Mode: Can hear voice prompt “Noise Cancella�on On”;

Enter Ambient Sound Mode: Can hear voice prompt “Ambient On” ;

Enter Standard Mode: Can hear voice prompt "Off"; 

Note: The default mode of the earphones is ANC mode;
Mode switch cannot be performed when only one earphone is used.

Smart Noise Cancellation

BUTTONS POP Earphones are configured with three modes (ANC, ambient 
sound and standard), and you can switch between them as needed.

ANC Mode: The noise reduc�on is up to 35dB, elimina�ng most of the noise 
interference in the low frequency band, bringing a quiet and private listening 
experience.

Ambient Sound Mode: in this mode, ambient sound is collected and played 
in the ears to improve the percep�on of the external environment so that 
the ambient sound outside the ears can be clearly heard;

Standard Mode: in this mode, the ac�ve noise cancella�on and ambient sound 
func�ons are disabled, and the earphones are used as TWS earphones only. 

Music Control

Play/Pause 
x 2

x 3
Track Switch

Using both earphones: Double-tap the cover disc on the 
right-side earphone to pause & play music

Previous: Triple-tap the cover disc on the le� earphone 
Next: Triple-tap the cover disc on the right earphone

Using one earphone: Double-tap the cover disc on the 
earphone  to pause & play music

x 3

x2

x3

x2

Call Control

Answer Calls

Reject Calls

End Calls

Using both earphones: Double-tap the cover disc on the right  
                                             earphone to answer a call

To reject a call, triple-tap the cover disc on either earphone

To end a call, double-tap the cover disc on right earphone during 
the call

Using one earphone: Double-tap the cover disc on the earphone 
                                             to answer a call

Charge
Charge earphones: 

Earphone Low Ba�ery: Voice prompt “Ba�ery is Low”

Charging: LED indicator on charging case turns white and flash slowly

Charging Done: LED indicator on charging case turns off

Put your earphones into the charging case and ensure the two metal contact points 
are well contacted, the charging box will automa�cally charge the earphones.

Pair a new device

Put your earphones into the charging case, and keep the charging case lid opened. 
Press and hold the pair bu�on in bo�om for 3 seconds un�l the red and white LED 
blinking. Then take out earphones;  

Your earphones will automa�cally enter pairing mode, and you may pair with a 
device using the steps described in the "Paring" sec�on.
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Change Decoration Disc
The decora�on disc of Bu�ons POP is changeable, user can match earbuds with 
different styles of  decora�on discs according to personal preference.

Enter Sleep Mode: The earphones will automa�cally enter sleep mode in case of 
failing to pair with a Bluetooth device, being taken off and not used, or being out 
of Bluetooth range for certain dura�on;
Exit Sleep Mode: Put your earphones back into the charging case, and then 
take out again to exit sleep mode.

Sleep Mode: 

Wearing Detection & Power Saving Mode

Wearing Detec�on:

Power Saving Mode:

While music is played, the music will automa�cally be paused 
when you take off either one or both earphones and will 
resume when you put on the earphone(s) again. 

Enter Power Saving Mode: The earphones will automa�cally enter power saving mode 
if it is taken off and not used for certain dura�on and doesn’t put into charging box;
Exit Power Saving Mode: Wear your earphones or put your earphones back into the 
charging case, and then take out again to exit power saving mode. 

Note: Tap control is not supported if your earphones are  
           detected not be worn.

During a phone call, the telephone receiver will be enabled 
when you take off both earphones, and the earphone speakers 
will be enabled when you put on either or both earphones.

Safety Guide
Warning: Electrical and electronic equipment, parts and ba�eries marked with this symbol must 
not be disposed together with normal household waste. They must be collected and disposed 
separately to protect the environment.  
Your BUTTONS retailer will advise you of the correct method of disposal in your country/region.

Items in package:
Silicon ear�ps x3 pairs
USB Type C to Type C charging cable x1
Earbuds with charging box x1
Quick Start Guide x1
Exchangeable disc x2 pairs
Brooch Accessory x1

Frequency: 20 ~ 20KHz 
Resistance: 16Ohm 
Speakers: 11mm biofibre composite element
Noise reduc�on: up to 35dB (200Hz~1000Hz) 
ANC Mic: Analog Mic (×2), -38+/-1 dB at 94dB SPL@1kHz
                  Digital Mic (×2)，-26 +/-1 dBFS at 94dB SPL@1kHz
Call Mic: Digital Mic, -26 +/-1 dBFS at 94dB SPL@1kHz
Ba�ery life: 6h (noise cancella�on enabled and medium sound volume)
                      8h (noise cancella�on disabled and medium sound volume)
Earphone Ba�ery: 70mAh*2
Ba�ery of charging case: 480mAh
Bluetooth version: v5.2
Bluetooth range: Over 12meters
Weight: About 7.8g (each earphone)  About 60g (charging case) 
Warranty period: 1 year

Warning: Prolonged listening at 
high volume levels can cause 
hearing damage.  

Warning: Choking Hazard - small parts. 

Warning: This product contains magnets

EU WARNING: Hereby Bu�ons declares that the radio equipment type [ POPBTN10 ] is in compliance with 
Direc�ve 2014/53/EU. This device may be operated in all member states of the EU.

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Opera�on is subject to the following two condi�ons: (1) This 
device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including 
interference that may cause undesired opera�on.

Any changes or modifica�ons not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's 
authority to operate this equipment.

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the 
limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. 
These limits are designed to provide reasonable protec�on against 
harmful interference in a residen�al installa�on. This equipment 
generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not 
installed and used in accordance with the instruc�ons, may cause harmful 
interference to radio communica�ons. However, there is no guarantee 
that interference will not occur in a par�cular installa�on. If this 
equipment does cause harmful interference to radio or television 
recep�on, which can be determined by turning the equipment off and on, 
the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of 
the following measures:

—Reorient or relocate the receiving 
antenna.
—Increase the separa�on between 
the equipment and receiver.
—Connect the equipment into 
an outlet on a circuit different 
from that to which the receiver is 
connected.
—Consult the dealer or an 
experienced  radio/TV technician for 
help.
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开机&关机

耳机从充电盒取出时自动开机；

耳机放入充电盒中时自动关机并开始充电。

当耳机从充电盒中取出时，会播放“Buttons On”提示音，表示耳机已开机 

注: 首次使用前，请为装有耳机的充电盒进行充电。

配对连接

3、系统弹出“授权蓝牙配对请求”对话框，点击“配对”按钮，耳机语音提

     示“Connected”，表明耳机连接成功。

注: 首次连接成功后，再次连接时耳机会自动连接最近一次连接成功的设备；

     再次连接时，也可取出任意一只耳机单独使用。

1、从充电盒中取出耳机，耳机语音提示“Ready for pairing”, 此时耳机进入配对模式；

2、打开手机蓝牙开关，在蓝牙设备列表中找到“BUTTONS POP”并点击连接；

BUTTONS POP可用设备

x2
模式切换：
双耳连接成功并佩戴好后，双击左耳面板，以

实现降噪/环境音/标准3种模式之间的循环切换。 

进入降噪模式：听到语音提示“Noise Cancellation On”

进入环境音模式：听到语音提示“Ambient On”；

进入标准模式：听到语音提示“Off”；

注: 耳机开机默认进入降噪模式；

     使用单只耳机时，无法进行模式切换。

智能降噪

BUTTONS POP耳机提供降噪、环境音和标准共3种模式，用户可根据使用需求自行切换。

降噪模式：降噪量高达35dB，消除低频段大部分噪音干扰，带来安静私密

               的聆听体验；

环境音模式：收集环境声音并播放于耳内，提高对外界环境的感知，听清

                   耳外环境音；

标准模式：关闭主动降噪和环境声音的功能，仅作为TWS耳机使用。

音乐控制

播放/暂停 

x 2

x 3
曲目切换

双耳使用时：双击右侧耳机面板切换暂停&播放

上一曲：三连击左侧耳机面板

下一曲：三连右侧耳机面板

单耳使用时：双击耳机的面板切换暂停&播放

x 3

x2

x3

x2

通话控制

接听来电

拒绝来电

结束通话

双耳使用时：双击右侧耳机面板接听来电

三连击任意一侧耳机的面板拒绝该来电

通话中，双击右侧耳机的面板挂断电话

单耳使用时：双击耳机的面板接听来电

进入休眠：耳机如出现无法与蓝牙设备配对、或从耳中取下不用、再或

脱离蓝牙范围等情况超过一定时间，则自动进入休眠模式；

退出休眠：将耳机放回充电盒，再次取出退出休眠模式。

休眠模式： 

佩戴检测和节能模式

佩戴检测
音乐播放过程中，取下一只或两只耳机同时取下后，音乐

自动暂停，耳机再次放入耳中后，音乐自动恢复播放。

节能模式：

进入节能模式：耳机如从耳中取下不用超过一定时间，且未放入充电盒中，

                     则自动进入节能模式；

退出节能模式：重新佩戴耳机或将耳机放入充电盒中再取出退出节能模式。

注: 当检测到耳机未佩戴时，耳机将不支持敲击操作。

手机通话过程中，取下两只耳机后，自动切换成手机听筒，

佩戴任意一只或两只耳机后，自动切回耳机扬声器。
设备充电

为耳机充电

将耳机放入充电盒中，确保金属触点良好接触，充电盒自动为耳机充电。

耳机低电：语音提示“Battery is Low”

充电状态：充电盒LED指示灯白色慢闪

充电完成：充电盒LED指示灯熄灭

连接新设备

将左右耳机都放入充电盒中并保持盒盖开启，按住盒底配对按键3秒至充电盒红白灯

闪烁，取出耳机; 

耳机自动进入配对模式，按“配对连接”中步骤进行连接操作。

安全指南

保修说明

警告：带有此符号的电气和电子设备、零件以及电池不得与普通生活垃圾一起

处理。此类物品必须单独收集和处理，以便保护环境。

您的BUTTONS零售商会告知在您所处国家/地区正确处置此类物品的方法。

制造商: 上海未加电子科技有限公司
委托制造: 北京特潮未加电子科技有限公司
名称: BUTTONS POP
型号: POPBTN10
充电电压/电流: 5V   1A  

内含物:
硅胶耳帽 x3
USB Type C-Type C充电线缆 x1
耳机 (IPX4防水能力) 及充电盒 x1
产品手册 x1
可更换面盖 x2
胸针饰品 x1

频响范围：20 ~ 20KHz: 20 ~ 20KHz 
阻抗: 16Ohm  
扬声器：11mm生物纤维复合单元
降噪量：最大35dB（200Hz~1000Hz）
ANC Mic: 模拟Mic（×2），-38+/-1 dBV/Pa at 94dB SPL@1kHz
             数字Mic（×2），-26 +/-1 dBFS at 94dB SPL@1kHz
通话Mic：数字Mic，-26 +/-1 dBFS at 94dB SPL@1kHz
电池续航：开启降噪6小时（中等音量）
               关闭降噪8小时（中等音量）
耳机电池：70mAh*2
充电盒电池：480mAh
蓝牙版本：v5.2
通信距离：＞12米
设备自重：约7.8克（每只耳机）  约60克（充电盒）
质保时间：1年

警告：长时间高音量状态下

  倾听可能导致听力受损。

警告：窒息危险-含有小零件。

警告：设备内含磁铁

Charge the charging case:

Charging: LED indicators on the charging case turn white and flash; 

Charge complete: LED indicators on the charging case are off;

Charge Fault: LED indicators on the charging case turn red and rapidly flash;

Note: The above light indica�on only applies to charge the charging case separately; 
When the charging case cover is opened, if the LED indicator flash orange 
color rapidly, it means that the charging box is low ba�ery, need to charge 
the device;

为充电盒充电：

正在充电：充电盒LED指示灯白色呼吸闪烁；

执行标准：GB 8898-2011    热线电话：400-600-8802 官网：www.bttns.com.cn

充电完成：充电盒LED指示灯熄灭；

充电故障：充电盒LED指示灯红色快闪；

注: 上述灯光指示仅适用于单独为充电盒充电时使用； 

当打开充电盒盖，如LED指示灯橙色灯快闪3次，则表明充电盒电量低，

需要对设备进行充电；

当打开充电盒盖，如LED指示灯红色快闪，则表明充电盒电量将耗尽，

充电盒将无法对耳机充电，请马上对设备充电；

请使用正规5V  1A充电器为本机充电，超出规格充电器会造成设备损坏。

Powering the Device Up & Off

Take out earphones from charging case to power up automa�cally；
Return the earphones to the case to power off and start charging.

User will hear “Buttons On” when take out earphones from charging case. 

Note: Please charge the charging case and earphones before first use.

Pairing

3. The system pops up the "Authoriza�on Bluetooth Pairing Request" dialog 
box, press the "Pair" bu�on, and the earphones voice prompts "Connected", 
indica�ng that the earphones are successfully connected.

Note: A�er the first-�me connec�on, the earphones will automa�cally connect 
           to the last connected device the next �me;
           The earphones can also be used separately when next connec�on.

1. When taking your earphones out of the charging case, the earphones 
issue a voice prompt of "Ready for pairing". This means your earphones 
have entered pairing mode;

2. Turn on your mobile’s Bluetooth, find “BUTTONS POP” in the Bluetooth 
device list and click “Connect”；

BUTTONS POP

POP说明书 14P   2色双面印刷 

91*151mm

Take out earbuds, hold the bo�om side and turn decora�on disc counter-clockwise 
to remove the disc (same opera�on on both le� and right earbuds).

Hold the bo�om side and turn decora�on disc clockwise to install the disc 
(same opera�on on both le� and right earbuds).

Remove Disc:

Install Disc:

更换装饰盖

Buttons POP的装饰盖是可更换的，用户可根据喜好为耳机搭配不同风格的装饰盖。

取出耳机后握住耳机底部，逆时针旋转装饰盖以取下装饰盖（左右耳机操作方式相同）。

握住耳机底部，顺时针旋转装饰盖至锁定位置以安装装饰盖（左右耳机操作方式相同）。

取下装饰盖：

安装装饰盖：

Manufacture: Bu�ons (Shanghai) Technology Limited
Commissioned Manufacturer: Beijing Techao Weijia 
Technology Limited 
Name: BUTTONS POP
Model: POPBTN10
Charging voltage/current: 5V    1A

Please use standard 5V    1A charger for this product, as those chargers out of 
specifica�on may damage the device.
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